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PROTOKÓŁ nr 2 

 z posiedzenia Prezydium SzP. Nr 1 w Rzepinie 

Porządek posiedzenia: 

1. Omówienie struktury i zasad konkursu szkolnego. 

2. Przeanalizowanie ofert na zakup nagłośnienia. 

3. Preliminarz wydatków na rok szkolny 2014/2015. 

4. Rozpatrzenie złożonych wniosków. 

5. Informowanie o wynikach z działalności Rady Rodziców. 

AD. 1. Struktura i zasady konkursu zostały omówione przez Prezydium przy uczestnictwie p. 
Dyrektor. Informacja wraz z ulotką zostaną przekazane przedstawicielom Rad Klasowych na 
spotkaniu w dniu 15.01.2015 r. 

AD.2. W związku z potrzebą zakupienia nowego nagłośnienia w celu poprawy jakości 
odsłuchiwanych transkrypcji językowych odtwarzanych podczas egzaminów szóstoklasisty oraz 
wykorzystywania go do innych inauguracji szkolnych oraz po konsultacji z p. Zbigniewem Sikorą 
podjęto decyzję o zakupieniu wspomnianego nagłośnienia za pośrednictwem sklepu 
internetowego Guitarcenter (załącznik nr 1). 

AD. 3. Preliminarz wydatków: 

• Zakup kolejnych rowerów wykorzystywanych do nauki jazdy na jednośladzie i 
testów RDK, 

• Dofinansowanie zakupu nowych książek do biblioteki szkolnej, 
• Nagrody na koniec roku szkolnego, 
• Zakup nowego nagłośnienia. 
• Dofinansowanie do balu szóstoklasisty. 
 

AD. 4. Do Prezydium wpłynęły następujące wnioski: 

- p. Arleta Drążkowska – wniosek z dnia 08.10.2014 r. o dofinansowanie spotkania polsko-
niemieckiego. – Rozpatrzono pozytywnie, wniosek zgodny z regulaminem Rady Rodziców i 
zadaniami statutowymi szkoły. 

- Rada Pedagogiczna – wniosek z dnia 06.10.2014 r. o dofinansowanie naprawy kserokopiarki - 
Rozpatrzono pozytywnie, wniosek zgodny z regulaminem Rady Rodziców i zadaniami 
statutowymi szkoły. Pan Lenard przeanalizuje koszt naprawy ksera w stosunku do zakupu 
nowego w celu podjęcia korzystniejszej decyzji. 

- p. Dorota Łajło – wniosek z 2014 r. o refundację zakupionego wyposażenia klasowego (szafki 
2 szt.) – Rozpatrzono negatywnie, niezgodny z regulaminem Rady Rodziców i zadaniami 
statutowymi szkoły. Refundacja w jednym przypadku spowoduje, że inni rodzice lub nauczyciele 
też zwrócą się z wnioskiem o zakup mebli do swoich klas. 



AD. 5. W celu informowania rodziców o prowadzonej działalności Rady Rodziców i jej wynikach 
zwrócono się z prośbą do p. Dyrektor o udostępnienie, w miarę możliwości, zakładki na stronie 
internetowej szkoły lub wydzielenia miejsca na tablicy szkolnej przy sekretariacie. Pani Dyrektor 
przeanalizuje dostępne zasoby odnośnie strony internetowej i przekaże w najbliższym czasie 
informacje na ten temat. 

 

Protokołowała:        przewodnicząca: 

Agata Wizowska        E. Ciesielska 


